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Tass Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. október 28-i ülésére 

 

Tárgy: Reflex Szociális Szövetkezet – Hét TV Kistérségi Televízió ajánlata 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A 2024. október 10-én megtartott testületi ülésen Csík József Pálné képviselő felvetette, hogy 

jó lenne, ha ismét készülne felvétele a testületi ülésekről, mert többen jelezték neki, hogy 

szívesen néznék a Hét TV-ben.  

 

 Tass Község Önkormányzata és a Reflex Szociális Szövetkezet – Hét TV Kistérségi 

Televízió (továbbiakban: 7TV) között először 2011. február 15. napján jött létre 

együttműködési megállapodás. Hosszú évek során a testületi ülések közvetítésére, valamint 

az önkormányzat, intézményei és a települési civil szervezetek által szervezett események 

kép- és hangfelvételének rögzítésére és közzétételére terjedt ki az együttműködés. Az utolsó 

időben ezért az önkormányzat havi 40.000,- Ft díjat fizetett.  

 

Tass Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 249/2019.(X.18.) számú 

határozatában akként döntött, hogy az új önkormányzati ciklusban ne készüljön tévé felvétel 

a képviselő-testületi ülésekről. 

 

2020-tól kezdődően a koronavírus miatt kihirdetett veszélyhelyzetre tekintettel az előre 

eltervezett események és rendezvények nem kerültek megtartásra, így a 7TV-ben történő 

közzététel okafogyottá vált. Mindezekre figyelemmel a korábban kötött együttműködési 

megállapodás 2021. április 1. napjával felmondásra került. 

 

Ezt követően a 7TV külön megállapodás alapján még a Falunapról és a Töltött káposzta főző 

versenyről készített felvételt, az előbbit 60.000,- Ft, míg az utóbbit 20.000,- Ft díjért.  

 

2022. januárjában a 7Tv képviselője azzal kereste meg Tass Község Önkormányzatát, hogy 

2021. december 1-e óta anyagi források hiányában szüneteltették tevékenységüket, de a nagy 

nézői érdeklődésre tekintettel szeretnék folytatni a sugárzásokat, ehhez azonban szükség 

lenne arra, hogy az évi minimum 800.000,- Ft működési költség rendelkezésre álljon és 

ehhez szerettek volna minden a térségbe tartozó önkormányzattal megállapodást kötni. Ez a 

térséget átölelő együttműködés nem valósult meg, hisz több település (Szalkszentmárton, 

Dunavecse stb) továbbra sem szerette volna a testületi ülések közvetítését, az események 

közvetítésére pedig szükség szerint többen jobbnak találták az esetei megállapodás 

megkötését.  

 

Tass Község Önkormányzatának Képviselő-testülete végül a 44/2022. (II.14.) számú 

határozatában akként döntött, hogy a Reflex Szövetkezet – Hét TV Kistérségi Televízióval a 

2022. évre együttműködési megállapodást köt minimum 10 alkalom közvetítésével, 200.000,- 

Ft/ év támogatási összeggel.  

 

Az együttműködés keretében az alábbi események rögzítésére és közzétételére került sor:  

1. Szent Korona felújított változatának átadása a Millenniumi Emlékparkban, kiállítás és 

előadás a Szent Korona-tanról (2022.04.24.) 

2. Majális (2022.05.01.) 

3. Térségi Dalos Találkozó (2022.05.28.) 



4. Bálint Sándor dedikálással egybekötött könyvbemutatója (2022.06.10.) 

5. Ravatalozó ünnepélyes átadása (2022.06.14.) 

6. Falunap (2022.08.13.) 

7. 10 éves a Darányi Ignác borlovagrend (2022.08.27.) 

8. 1956-os megemlékezés (2022.10.21.) 

9. Mikulás váró (2022.12.03.) 

10. Dalos Pacsirták karácsonyi műsora (2022.12.18.) 

 

 

Ezt követően a tévé felvétel készítéséről a 2023. február 14-ei ülésen tárgyalt ismét a 

Képviselő-testület, ahol a 16/2023.(II.14.) számú határozatban az a döntés született, hogy 

nem kívánnak a Reflex Szociális Szövetkezet - HétTv KistérségiTelevízióval együttműködési 

megállapodást kötni a 2023. évre. A képviselő-testületi ülések közvetítése iránti konkrét 

kérelem 2019 év óta fel sem vetődött, ezen az ülésen is a hozzászólásokból csak az volt 

megállapítható, hogy egyes rendezvények közvetítésének kérdéséről beszéltek, de az is 

elutasításra került azzal, hogy ha egy konkrét esemény, rendezvény kapcsán felmerül a 

közvetítés iránti igény, akkor arról egyedileg, arra vonatkozó konkrét ajánlat alapján kell 

dönteni. Ilyen esetre azóta nem került sor.   

 

Az alakuló ülésen elhangzott felkérésnek eleget téve árajánlatot kértem a 7TV-től, mely 

képviseletében Kárpáti Lajos elnök a 2024. október 15. napján kelt árajánlatban Tass Község 

Önkormányzatának testületi ülései kép- és hanganyagának rögzítésére, valamint az abból 

elkészülő kisfilm adásba helyezésére alkalmanként bruttó 20.000,- Ft-os ajánlatot adott.  

 

Tass Községben a 7TV adása az OPC NETWORKS Kft hálózatán fogható. Annak 

érdekében, hogy képet kaphassunk arról, hogy hány helyen van egyáltalán lehetőség ezen 

adás nézésére, tájékoztatást kértünk a szolgáltatótól. Megkeresésünkre az OPC NETWORKS 

Kft. azt a tájékoztatást adta, hogy a 2024. október 1-ei állapot szerint Tass településen 302 

aktív kábeltévé előfizető van. Levelükbe kitértek arra is, hogy hálózatuk Tass belterületén 

található hálózatok 99 %-át eléri, azaz lefedettségük szinte teljes.  

Mindebből megállapíthatjuk, hogy ha a településen élők részéről igény lenne a 7TV 

adásainak nyomon követésére, akkor erre OPC NETWORKS Kft-vel kötendő előfizetés 

esetén lehetőségük lenne, azonban látjuk, hogy ezzel a lakosság viszonylag kis része él, 

figyelemmel arra, hogy a település belterületén közel 2000 ingatlan van.  

 

A testületi ülések legnagyobb része  - zárt ülések kivételével – nyilvános, azon bárki részt 

vehet. Az előterjesztések, a testületi ülésekről készült jegyzőkönyvek és rendeletek Tass 

Község honlapján megtekinthetőek.  A Tassi Hírmondóban minden alkalommal megjelenik 

egy összefoglaló „Döntött a testület” címmel a két lap megjelenése között hozott testületi 

döntésekről. Tass Község honlapján és facebook oldalán is igyekszünk naprakész 

tájékoztatást adni a lakosság számára. Emellett a fontosabb eseményekről (pl. nemzeti 

ünnepek, Falunap) és egyes aktuális segélyek igénylési feltételeiről a település több pontján 

plakátok elhelyezésével is igyekszünk tájékoztatni a lakosságot. Iskolakezdési és 

óvodáztatási támogatás igénylésének lehetőségére az iskolában és az óvodában is felhívtuk 

szülői értekezletek alkalmával a szülők figyelmét, tájékoztatók került kihelyezésre, sőt volt 

olyan év, amikor minden gyerek iskolatáskájába is került belőle. Egy-egy útfelújítás kapcsán 

egyenként külön levélben is felhívtuk az érintett lakosok figyelmét a várható 

kellemetlenségekre.  

 

Mindezek ellenére tudjuk, hogy a lakosság irányába történő kommunikáción még szükség 

lenne javítani, de megítélésem szerint a  - 7TV-vel ellentétben – ennek egy olyan módját 

kellene választani, ami a lakosság szélesebb körét felöleli és a modern kor követelményeinek 

megfelel, figyelemmel arra, hogy az utóbbi idők tapasztalati alapján a facebookon 

kommunikált információ jutott el a lakosság legszélesebb köréhez.  



 

Ugyanakkor azt is meg kell említeni a korábbi 7TV-s közvetítések tapasztalataiból, hogy a 

felvételek minősége hagyott kívánni valót maga után, sokszor nehezen volt érthető egy-egy 

hozzászólás. Továbbá, ha részletesen nem kerül ismertetésre egy-egy előterjesztés, akkor a 

nézők számára érthetetlen, hogy miről tárgyal a Képviselő-testület. Ha az előterjesztés a 

testületi ülésen felolvasásra kerül, az jelentősen megnöveli a testületi ülések hosszát, holott az 

előterjesztéseket a Képviselők előre megkapják, abból előzetesen fel tudnak készülni, és ha 

valaki szeretné azok tartalmát megismerni, lehetősége van annak megtekintésére. 

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy döntsön arról, hogy akarja-e, hogy a testületi 

ülésekről a 7TV által felvétel készüljön és/vagy milyen módon szeretné - lehetőség szerint - a 

lakosság minél szélesebb körét tájékoztatni a testületi döntésekről.  

 

 

 

Tass, 2024. október 22.                                                 

 

                                                                                                     Németh Gábor 

                                                                                                      polgármester 


